



0 224 452 20 36
www.dtymm.com.tr
D&T YMM VE DANIŞMANLIK LTD.ŞTİ.
dtymm
Barış Mahallesi F.S.M Bulvarı
No.1 As Deniz Apt. K:4 D:1
Nilüfer/BURSA

Seri No: 63

Tarih: 22.12.2025

SİRKÜLER (2025/63)

Konu: SGK MALÛLLÜK, YAŞLILIK VE ÖLÜM SİGORTALARI PRİM ORANI 1 (BİR) PUAN ARTIRILDI.

ÖZET

5510 sayılı Kanun'un;
52'nci maddesinde düzenlenen isteğe bağlı sigorta primi oranı %32' den, %33' e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e

rak çalışanların ödediği sigorta prim oranı %34,5' den, %35,5 e; %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e

Ek 5'inci maddesinde düzenlenen tarım veya orman işlerinde hizmet akdiyle süreksiz ola Ek 6'nci maddesinde düzenlenen bazı kısmi süreli çalışanların ödediği sigorta prim oranı %32,5' den, %33,5' e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e

Ek 9'uncu maddesinde düzenlenen ev hizmetlerinde 10 günden az çalışan sigortalıların ödediği sigorta prim oranı %32,5'den, %33,5 e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e

81 inci maddesinde düzenlenen malullük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranı %20'den 21' e, %11 olan işveren hissesi prim oranı %12' ye

Yükseltilmiştir.

Bu düzenleme 01.01.2026 tarihinden itibaren yürürlüğe gireceğinden yeni oranlar 2026 yılı Ocak ayı bildirgesi/beyannamesinde uygulanacaktır

SGK' YA ÖDENEN MALÛLLÜK, YAŞLILIK VE ÖLÜM SİGORTALARI PRİM ORANLARI
19.12.2025 tarihli 33112 sayılı Resmi Gazete' de yayımlanan 7566 sayılı Vergi Kanunları İle Bazı Kanun Ve Kanun Hükmünde Kararnamelerde Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun' un 22 ve 23 üncü maddeleri ile 5510 sayılı Kanunda düzenlenen sigorta prim oranları artırıldı.

5510 sayılı Kanunun 52'nci maddesinde düzenlenen isteğe bağlı sigorta prim oranı artırıldı. İsteğe bağlı sigorta prim oranı 5510 sayılı Kanunun 82 inci maddesine göre belirlenen prime esas kazancın alt sınırı ile üst sınırı arasında kalmak üzere sigortalı tarafından belirlenen prime esas aylık kazancın %32'sidir. Bunun %20'si malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi, %12'si genel sağlık sigortası primidir. **Yapılan düzenleme ile toplam sigorta prim oranı %32', den %33' e**

%20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e yükseltilmiştir.

5510 sayılı Kanunun Ek 5'inci maddesinde düzenlenen tarım veya orman işlerinde hizmet akdiyle süresiz olarak çalışan sigortalılar, 5510 sayılı Kanunun 82 inci maddesine göre belirlenen prime esas kazancın alt ve üst sınırı arasında olmak kaydıyla sigortalı tarafından belirlenen günlük kazancın otuz katının %34,5'i oranında prim öderler. Bunun %20'si malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları, %12,5'i genel sağlık sigortası, %2'si iş kazası ve meslek hastalıkları sigortası primidir. **Yapılan düzenleme ile toplam sigorta prim oranı %34,5 den %35,5' e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e yükseltilmiştir.**

5510 sayılı Kanunun Ek 6'ncı maddesinde “ Ticari taksi, dolmuş ve benzeri nitelikteki şehir içi toplu taşıma aracı işyerleri ile 4 üncü maddenin ikinci fıkrasının (b) bendinde belirtilen ve Kültür ve Turizm Bakanlığınca belirlenecek alanlarda kısmi süreli iş sözleşmesiyle bir veya birden fazla kişi tarafından çalıştırılan ve çalıştıkları kişi yanında ay içerisinde çalışma saati süresine göre hesaplanan çalışma gün sayısı 10 günden az olan kişilerin sigortalılıkları, bu madde kapsamında kendileri tarafından 30 gün üzerinden prim ödemeleri suretiyle sağlanır.” Hükmü düzenlenmiştir. Bu kapsamdaki sigortalılar 5510 sayılı Kanunun 82 inci maddesine göre belirlenen prime esas kazanç alt ve üst sınırı arasında olmak üzere kendileri tarafından belirlenecek günlük kazancın otuz katının %32,5'i oranında prim öderler. Bu prim oranının %20'si malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları, %12,5'i genel sağlık sigortası primidir. **Yapılan düzenleme ile toplam sigorta prim oranı %32,5 den %33,5' e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e yükseltilmiştir.**

5510 sayılı Kanunun Ek 9'uncu maddesinin ikinci fıkrasına göre Ev hizmetlerinde bir veya birden fazla gerçek kişi tarafından çalıştırılan ve çalıştıkları kişi yanında ay içinde çalışma saati süresine göre hesaplanan çalışma gün sayısı 10 günden az olanlar için ise, çalıştırıldıkları süreyle orantılı olarak çalıştıranlarca 82 nci maddeye göre belirlenen prime esas günlük kazanç alt sınırının %2'si oranında iş kazası ve meslek hastalığı sigortası primi ödenir. Bu kapsamına girenler, adlarına ödenen priminin ait olduğu ayı takip eden ayın sonuna kadar aynı kazancın otuz katının %32,5 oranında prim ödeyebilir. Bunun %20'si malullük, yaşlılık ve ölüm sigortaları, %12,5'i genel sağlık sigortası primidir. **Yapılan düzenleme ile toplam sigorta prim oranı %32,5' den %33,5' e, %20 olan malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları primi oranı %21' e yükseltilmiştir.**

5510 sayılı Kanunun 81 inci maddesinde” Bu Kanun gereğince alınacak sigorta prim oranları aşağıdaki şekildedir:

a) Malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranı, sigortalının prime esas kazancının % 20'sidir. Bunun %9'u sigortalı hissesi, %11'i işveren hissesidir.

b) Bu Kanunda belirtilen fiilî hizmet süresi zammı uygulanan işlerde 4 üncü maddenin birinci fıkrasının;

1) (a) bendi kapsamında çalışan sigortalılar için uygulanacak malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranı, bu maddenin (a) bendinde belirtilen %20 oranına; 40 ıncı maddeye göre 60 fiilî hizmet gün sayısı eklenecek işlerde 1 puan, 90 fiilî hizmet gün sayısı eklenecek işlerde 1,5 puan, 180 fiilî hizmet gün sayısı eklenecek işlerde 3 puan,

2) (c) bendi kapsamında çalışan sigortalılar için ise uygulanacak malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranı, bu maddenin (a) bendinde belirtilen %20 oranına; 40 ıncı maddeye göre 60 fiilî hizmet gün sayısı eklenecek işlerde 3,33 puan, 90 fiilî hizmet gün sayısı eklenecek işlerde 5 puan, 180 fiilî hizmet gün sayısı eklenecek işlerde 10 puan,

Eklenmesi suretiyle belirlenir ve bu şekilde bulunan oran ile bu maddenin (a) bendinde belirtilen **%20** oranı arasındaki farka ait primin tamamı işveren tarafından ödenir.

Hükmü düzenlenmiştir.”

Yapılan düzenleme ile maddede % 20 olarak belirlenen malûllük, yaşlılık ve ölüm sigortaları prim oranları %21’e, %11 olan işveren hissesi prim oranı %12’ ye yükseltilmiştir.

Bu düzenleme 01.01.2026 tarihinden itibaren yürürlüğe gireceğinden yeni oranlar 2026 yılı Ocak ayı bildirgesi/beyannamesinde uygulanacaktır.

Söz konusu **TEBLİĞE** aşağıdaki bağlantı yoluyla ulaşabilirsiniz.

[TÜRMOB | 7566 Vergi Kanunları ile Bazı Kanun ve Kanun Hükmünde Kararnamelerde Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun](#)

SAYGILARIMIZLA...